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演讲稿是人们在工作和社会生活中经常使用的一种文体。它可以用来交流思想、感情，表达 主张、见解；也可以用来介绍自己的学习、工作情况和经验等等；演讲稿具有宣传、鼓动、教育和欣赏等作用，它可以把演讲者的观点、主张与思想感情传达给听众以及读者，使他...
演讲稿是人们在工作和社会生活中经常使用的一种文体。它可以用来交流思想、感情，表达 主张、见解；也可以用来介绍自己的学习、工作情况和经验等等；演讲稿具有宣传、鼓动、教育和欣赏等作用，它可以把演讲者的观点、主张与思想感情传达给听众以及读者，使他们信服并在思想感情上产生共鸣。查看更多相关内容 ，请访问演讲稿频道。 篇一 Good afternoon ladies and gentlemen!
女士们，先生们，下午好！
My name is Linan ,from the group of communication and training.
我叫李楠，来自沟通与培训组。
I am so happy to stand here to give a speech to all of you.
今天，我非常荣幸能够站在这里发表演讲。
The topic of my speech is Young man should have a great ambition and be quick in action.
我今天演讲的题目是鸿于志、敏于行。
Everybody knows that it’s important for a company,a team ,a person to have a great ambition,which can give us power and lead us to make a target.
每个人都知道设立一个远大的志向对于一个公司、一只球队甚至是个人来说，都是非常重要的，它能振奋人心并指引我们实现目标。
unfortunately,most people are the giants of thought and the dwarfs of action. Why?
不幸的是，大多数人都是思想的巨人，行动的矮子。为什么会这样？
Because it’s easily to make a decision but hard to put it into practice.
因为\"想去做\"只是一念之间的事，落实它却很难。
Do you remember all those years when you said again and again that you could lose weight but finally failed?
还记得那些年你们一遍又一遍地吵着要减肥却最终又失败的时候嘛？
I have no time to do exercise!My boyfriend don’t supervise me!I’m so hungry that I have no energy to run!
我没时间锻炼！我男朋友没有监督我！太饿了，人家吃饱了才有力气减肥嘛！
Liar!WuZhengQi did it,right?
骗子，人家吴峥琦就成功了，不是么？
Actually,what you need to do is just wash the first dish.
其实，你要做的的只是从\"洗第一个盘子\"开始（踏出第一步）。
The main point of washing dishes theory is that if you start to wash the first dish in the kitchen,you can finish the rest of them. Every dish is the first one.
\"洗盘子\"理论主要意思就是，当你洗完厨房内第一个盘子时，你就能洗完剩下所有的盘子——剩下的都是\"第一个盘子\".
When I came to the new group,I knew that the Internet would be the main form of service industry.
当我来到我们组时，我明白了互联网将会是服务行业的主流方向。
But I didn’t know much about the internet,except that it changes constantly.
但是，除了变幻莫测以外，我对互联网其实并不了解。
So I had no choice but to learn many things about Internet.
所以我不得不去学习互联网的相关知识。
I read 3 books in two months,which are Wechat Marketing And Operation,The Sense Of Participation ,and The Adweek Copyright Handbook.
最近两个月，我看了3本相关的书，《微信营销与运营》、《参与感》、《文案训练手册》。
Even though I just wash 3 dishes,I am on the road of expedition,right?
虽然只有三本，但至少已经开始了，不是吗？
英语企业文化演讲稿（二）
Nothing is impossible to a willing heart
心之所愿，无往不至
选手：汪xx
When I looked at the calendar this morning, I found that today is the one-year anniversary of me joining the corporation. It is my pleasure to be lucky enough to stand here and give a speech to all of you on such a special day.
今天早上翻看日历的时候，我才发现，今天是我加入公司整整一周年的纪念日。在这一天里，我能够站在这里做这一番演讲，让我感到来自生命的善意祝福。
For me, however, my job is very meaningful. The experience gained from it helps me a lot, not only for that it gives me the opportunity to meet amazing people from almost everywhere, but also that I can learn a lot from different people around me in the workplace. As most of them always find ways to develop their talents. During this year, I am able to see that I am changing every day. With the help and under the influence of my outstanding colleagues, I have grown into a career-woman from a rookie.
对我而言，现在的工作是非常有意义的，在这里，我认识了许许多多有趣、上进、不断进取的同事，他们用自己的独有的精神力量影响着我，从他们每一个人的身上，我都能学到很多终身有益的东西。这一年里，我每一天都能够感觉到自己的进步与蜕变，在同事们的影响与帮助下，我从一个稍带书生气息的职场菜鸟，成长成了一个能够独当一面的人。
A motivational and inspirational movie named whose youth is not confused is coming soon, which is written by a famous young writer Liu Tong. Fortunately, I never feel confused. I always firmly believe that as long as I love something, I will definitely be about to get it done well. My strong belief owes to my mom, as she never hesitate chasing for her dreams. She even went to Shanghai alone while took the vocational skills examinations during her pregnancy. Since my early childhood, I remembered that there are two desks in my house, one for mom, one for me. We do homework together every night. The only difference between us is that she set homework for her own, which makes it easier to understand why she managed to get 3 certificates in only three-years times. Even now, she still always put many books on the table by the bed. She is my idol now and forever, and someone who I will always be proud of. One day, I may become someone like her.
最近上映了一部非常有名的*，叫做《谁的青春不迷茫》。我很庆幸，自己是一个一直拥有者坚定目标的人。这一切都归功于我的母亲，她一直是我崇拜的偶像。她在工作之后一直在不断努力，从来没有停止过学习。当年，她在怀孕期间，独身一人去了上海参加职业技能考试，并成功获得资格证书。打我记事起，我们家就有两张书桌，小的是我的，大的是她的。每天晚上，我完成作业时，她也会在自己的书桌上完成自己给自己布置的任务。利用三年时间，攻克下了三张资格证书。直到现在，母亲的床头柜上每天都会堆满了各种书籍。她是我的偶像，也是我的骄傲。我也不断努力着，希望有朝一日能够成为像她一样的人。
To make the full use of every minute of my life and not to feel guilty in heart, I never stop striving to improve myself, to perfect myself. A good enterprise always comes with the culture that triggers self-improvement from everyone involved. As Steve Jobs said: stay hungry, stay foolish.
我不断努力，就是为了让老年的自己，在回首过往时，能由衷地为过去的自己感到骄傲！最完美的企业精神，莫过于让员工拥有不断向前的动力。就像乔布斯所说：求知若饥，虚心若愚。 篇二 Catch the star that holds your destiny, the one that forever twinkles w ithin your heart.
Take advantage of precious opportunities while they still s sparkle before you. Always believe that your ultimate goal is attainable as long as you commit yourself to it. Though barriers may sometimes stand in the way of your dreams, rem ember that your destiny is hiding behind them.
Accept the fact that not ev eryone is going to approve of the choices you\'ve made. Have faith in your judgment. Catch the star that twinkles in your heart and it will lead you t o your destiny\'s path.
Follow that pathway and uncover the sweet sunrises that await you. Take pride in your accomplishments, as they are stepping stones to yo ur dreams. Understand that you may make mistakes, but don\'t let them di scourage you.
Value your capabilities and talents for they are what make you truly unique. The greatest gifts in life are not purchased, but acquired through hard work and determination.
Find the star that twinkles in your heart?for you alone are capable of making your brightest dreams come true. Give your hopes everything you\'ve got and you will catch the star that holds your destiny. 篇三 Saying goodbye to childhood,we step into another important time in the pace of young,facing new situations,dealing with different problems.....
everyone has his ownunderstanding of young,it is a period of time of beauty and wonders,only after you have
experienced the sour ,sweet ,bitter and salty can you really become a person of significance.thre time of young is limitted,it may pass by without your attention,and when you discover what has happened ,it is always too late.grasping the young well means a better time is waiting for you in the near future,or the situation may be opposite .
having a view on these great men in the history of hunmanbeing,they all made full use of their youth time ,to do things that are useful to society,to the whole mankind,and as a cosquence ,they are remembered by later
generations,admired by everyone.so do something in the time of young,although you may not get achievements as these greatmen did ,though not for the whole word,just for youeself,for those around!
the young is just like blooming flowers,they are so beautiful when blooming,they make people feel happy,but with time passing by,after they withers ,moet people think they are ugly.and so it is the same with young,we are enthusiastic when we are young,then we may lose our passion when getting older and older.so we must treasure it ,don\'t let the limitted time pass by ,leaving nothing of significance.
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